HK HKMA David Li Kwok Po College Parent Circular MA 香港管理專業協會李國寶中學家長通告

То

Parents and Guardians of S1-S5 Students

From

The Principal

Date

Tuesday, April 9th, 2013

Circular No.

130409/2

Subject

Parent Seminar and PTA BBQ Gathering

To help in the development of a good parent-child relationship, the College has invited an experienced counselor from the Green Pastures Whole Person Development Center to give a talk on "How to nurture family relationships using disciplinary measures".

The Parent-Teacher Association will organize a BBQ gathering after the seminar to provide a relaxing opportunity for parents to share time with each other. The details are as follows:

Parent Seminar

Date:

Saturday, April 20th, 2013

Time:

2 pm to 4 pm

Venue:

Room 109 at the College

Speaker:

Ms. Esther Lau

Language:

Cantonese

Ms. Esther Lau holds a Master of Social Science in Youth Counselling, a Bachelor Degree in Education and a Certificate for Teaching Children with Special Educational needs, specializing in the area of Emotional and Behavioural Difficulties, a Professional Certificate in Individual and Family Therapy using the Satir Model and Certificate of Clinical Supervision in the Satir Model. She is a small group facilitator and supervisor for different Professional Certificate Counseling courses using the Satir Model. Ms. Lau has taught in primary schools, secondary schools and was a teacher and later the principal of Correctional and Residential Homes under the Social Welfare Department. She has rich experience in children and youth work and is frequently invited by schools, churches and social service organizations to give talks and conduct professional training and workshops for parents, teachers and staff.

Parent-Teacher Association BBQ Gathering

Time:

4:30 pm to 8:30 pm

Venue:

Covered playground at the College

Fee:

Members (one for each family) \$40

Non-members: \$50

Students: \$40

Please complete and return the reply slip below together with the required fee for the BBQ gathering to your child's class teacher <u>by Friday, April 12th, 2013</u>.

Should you have any enquiries about the parent seminar, please feel free to call Assistant Principal, Ms. Jenny Sit, on 2626 9100. Should you have any enquiries about the BBQ gathering, please send your name and contact number via email or fax to the Parent-Teacher Association.

举回货中华

Email: hkmadavidlkpc.pta@gmail.com Fax: 2626 9311

Regards,

Mr. Nicholas Puiu Principal

HK HKMA David Li Kwok Po College Parent Circular MA 香港管理專業協會李國寶中學家長通告

致

中一至中五級學生家長及監護人

由

校長

日期

2013年4月9日(星期二)

通告編號

130409/2

內容

家長講座及家長教師會燒烤活動

為幫助家長了解更多教導子女的技巧及建立良好的親子方法,本校邀請了青草地全人發展中心的資深輔導員為家長舉辦「在管教中潤澤家庭關係」的講座。此外,家長教師會亦會於當日講座後舉辦燒烤活動,讓家長們在輕鬆的環境下互相交流。有關活動詳情如下:

家長講座

日期:

2013年4月20日(星期六)

: 間部

下午2時正至下午4時正

地點:

本校 109 室

謹員:

劉翠屏女十

語言:

廣東話

劉翠屏女士修畢香港浸會大學社會科學青年輔導學碩士課程,並持有香港教育學院特殊教育教師証書主修「行為及情緒問題兒童教育」;她亦持有沙維雅模式專業輔導証書、沙維雅模式臨床督導專業証書及沙維雅模式專業訓練之應用家庭重塑証書,並擔任不同的沙維雅模式專業輔導証書課程的小組導師及小組督導。另外,她曾出任香港沙維雅人文發展中心主席,並於2010年沙維雅世界會議的籌備委員會中擔任副主席。劉女士曾任教於中、小學及男、女童院舍學校,對兒童及青少年教育擁有豐富的工作經驗,故此經常應邀到學校、教會及社會服務機構為家長、教職員主持講座及專業培訓。

家長教師會燒烤活動

時間:

下午4時30分至下午8時30分

地點:

本校有蓋操場

收費:

會員(每個家庭一位):\$40

非會員:\$50 學生:\$40

請家長填妥下列回條,並連同所需燒烤活動之費用於 2013 年 4 月 12 日 (星期五)或之前交回班主任。如對講座有任何查詢,歡迎致電 2626 9100 與薛崢助理校長聯絡;如對燒烤活動有任何查詢,請把姓名及聯絡方法電郵或傳真至家教會。電郵地址: hkmadavidlkpc.pta@gmail.com 傳真號碼: 2626 9311

祝好

校長 Mr. Nickolas Puiu

HK HKMA David Li Kwok Po College Parent Circular MA 香港管理專業協會李國寶中學家長通告 (130409/2)

家長回條-家長講座及家長教師會燒烤活動

茲收到上述通告。	
本人將 出席 / 不出席* 於 2013年	4月20日舉行之家長講座 (共名家庭成員出席)。
本人將 出席 / 不出席* 於 2013年	4月20日舉行之家教會燒烤活動。
會員 位 费用	; \$
學生 位 費用	: \$
非會員 位 費用	
	: \$
*請刪除不適用者	
學生姓名:	
家長/ 監護人姓名:	日期:
空目的端上发圈 。	
	•
Reply Slip – Parent Semi	nar and Parent-Teacher Association BBQ Gathering
I acknowledge receipt of the circular	above.
I wish to / do not wish to* attend the activity)	parent seminar. (members of my family will join in his
I wish to / do not wish to* join the BB	Q gathering.
Member	Fee: \$
Student(s)	Fee: \$
Non-member(s)	
	Total: \$
*Please delete as appropriate	
Student's Name:	Class (Class No.)()
Parent's/Guardian's Name:	Date:
Parent's/Guardian's Signature:	